

ទីក្រុងហ្សឺណែវ Philadelphia ដាក់ឯកសារពាក្យបណ្តឹងជំទាស់នឹងកិច្ចប្រជុំពិភាក្សារបស់អគ្គនាយកដ្ឋានរដ្ឋបាល (AG Sessions)

ទីក្រុងហ្សឺណែវ Philadelphia - សព្វថ្ងៃទីក្រុងនេះបានដាក់បណ្តឹងនៅតុលាការសហព័ន្ធនៅទីក្រុងហ្សឺណែវ Philadelphia ជំទាស់នឹង អគ្គនាយកដ្ឋានរដ្ឋបាលអាមេរិក អំពីកិច្ចប្រជុំពិភាក្សា Jeff Sessions ។ ទីក្រុង City កំពុងស្នើសុំឱ្យតុលាការបញ្ឈប់កិច្ចប្រជុំពិភាក្សារបស់អគ្គនាយកដ្ឋានរដ្ឋបាល (AG Sessions) ពីការបន្ថែមលក្ខខណ្ឌមិនស្របច្បាប់ទៅនឹងកម្មវិធីជំនួយយុត្តិធម៌សម្រាប់ពិធីវិលីកដល់អេដវែត ហ្វៀន (Edward Byrne Memorial Justice Assistance Grant (JAG) program) ។ លក្ខខណ្ឌទាំងនេះ បានប្រកាសនៅថ្ងៃទី 25 ខែកក្កដា ឆ្នាំ 2017— ពោលគឺត្រឹមតែមួយខែប៉ុណ្ណោះ មុនពេលពាក្យសុំនេះដល់ពេលកំណត់—ដែលត្រូវបានទីក្រុង City (1) បញ្ជាក់តាមការអនុលោមតាមផ្នែក 1373 នៃចំណងជើង 8 នៃក្រមសហរដ្ឋអាមេរិក (Title 8 of the U.S. Code); (2) ផ្តល់ជូន ICE ដោយមានលិខិតជូនដំណឹងរយៈពេល 48 ម៉ោងអំពី “ការដោះលែងតាមកម្មវិធីគ្រោងទុក”

ដែលពាក់ព័ន្ធនឹងផលប្រយោជន៍អ្នកទោស; និង (3) អនុញ្ញាតឱ្យមាន ICE សិទ្ធិទទួលបានការដោះលែងឱ្យមានសេរីភាព

ដើម្បីធ្វើបទសម្ភាសន៍អ្នកទោសនានានៅក្នុងប្រព័ន្ធនានានៅទីក្រុងហ្សឺណែវ Philadelphia ។ ឯកសារថតចម្លងមួយច្បាប់អំពីការដាក់បណ្តឹង គឺអាចបានតាមការស្នើសុំ។

អភិបាលក្រុង Kenney បានផ្សេងថា “តាមអ្វីដែលយើងខ្ញុំអាចជូនដំណឹងនោះ គឺថាលក្ខខណ្ឌនីមួយៗដែលមិនធ្លាប់មានពីមុនមកទាំងនេះ គឺជានយោបាយសុទ្ធសាធ ” ។ “រដ្ឋបាលលោកក្រា ត្រាំប អះអាងថាគេនឹងកំណត់លក្ខខណ្ឌ ដើម្បីរក្សាទីក្រុងហ្សឺណែវ Philadelphia មានសុវត្ថិភាពជាងមុន ប៉ុន្តែការពិតមិនត្រូវកុហកឡើយ។ ទីក្រុងហ្សឺណែវ Philadelphia មិនរំលោភបំពានលើច្បាប់សហព័ន្ធឡើយ។ យើងខ្ញុំកំពុងធ្វើគោលនយោបាយដែលមានដំណើរការល្អ ហើយជាលទ្ធផលយើងខ្ញុំមានសកម្មភាពឧក្រិដ្ឋកម្មកម្រិតទាបបំផុតនៅឆ្នាំ 2016 ដែលយើងខ្ញុំមានក្នុងរយៈពេល 40 ឆ្នាំ។ យើងខ្ញុំនឹងមិនអនុញ្ញាតឱ្យរដ្ឋបាលនេះ បង្កការរារាំងដល់កិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងយូរអង្វែងរបស់យើង ដើម្បីនាំសមាជិកសហគមន៍ជនអន្តោប្រវេសន៍នៅទីក្រុងហ្សឺណែវ Philadelphia ចេញពីកិច្ចលទ្ធផលទាំងនេះ។ ”

ទីក្រុង City បានទទួលប្រាក់ចំនួន \$1.6 លានដុល្លារពីកម្មវិធី JAG កាលពីឆ្នាំមុន ហើយបានទទួលរង្វាន់ជាមធ្យមចំនួន \$2.2 លានដុល្លារក្នុងរយៈពេល 11 ឆ្នាំចុងក្រោយនេះ។ ថវិកានេះត្រូវចំណាយលើសកម្មភាពជាអាទិភាពនានា ដូចជាការងារក្រៅម៉ោងរបស់ប៉ូលិស និងការធ្វើឱ្យប្រសើរឡើងគ្រឿងបរិក្ខារ ការធ្វើឱ្យប្រសើរឡើងចំពោះបច្ចេកវិទ្យាបន្តបន្ទាប់កុលាការ ការបណ្តុះបណ្តាលអំពីការអនុវត្តច្បាប់ និង ការរៀបចំកម្មវិធីដែលមានជម្រើសចំពោះអ្នកប្រព្រឹត្តបទល្មើសដែលមានកម្រិតទាប។ ទោះបីជាអគ្គនាយកដ្ឋានរដ្ឋបាលគ្រប់គ្រងជំនួយក៏ដោយ ក៏សភាបានបង្កើតកម្មវិធី JAG ដើម្បីជួយដល់ការអនុវត្តច្បាប់ប្រយុទ្ធប្រឆាំងនឹងបទឧក្រិដ្ឋ។ នៅក្នុងពាក្យបណ្តឹងរបស់ខ្លួន ទីក្រុង City អះអាងថាកិច្ចប្រជុំពិភាក្សារបស់អគ្គនាយកដ្ឋានរដ្ឋបាល AG Sessions បានប្រកាសវិនិច្ឆ័យសម្រាប់កម្មវិធីនោះនៅក្រៅលក្ខន្តិកៈរបស់សហព័ន្ធ ដែលបានបង្កើតកម្មវិធីនេះ

ដែលមានការប្រព្រឹត្តល្មើសពីសិទ្ធិអនុញ្ញាតរបស់គាត់ដោយមានការផ្លាស់ប្តូរកម្មវិធីនេះតាមរបៀបដែលសភាមិនដែលមានបំណងធ្វើដូច្នោះ។

ហើយទោះបីជាសភាមានបំណងអនុវត្តលក្ខខណ្ឌទាំងនេះក៏ដោយ ក៏ការណ៍នោះនឹងអាចរំលោភបំពានលើរដ្ឋធម្មនុញ្ញរបស់សហរដ្ឋអាមេរិក និងលក្ខខណ្ឌកំណត់នានា

ដែលកំណត់លើអ្វីៗដែលរដ្ឋាភិបាលសហព័ន្ធអាចទាមទារថា តំបន់នានាត្រូវអនុវត្តនៅក្នុងការដោះដូរមូលនិធិផងដែរ។

អ្នកដាក់សំណើនៅទីក្រុង City Solicitor គឺលោក Sozi Pedro Tulante បានបន្ថែមថា “លក្ខខណ្ឌទាក់ទងនឹងអន្តោប្រវេសន៍របស់ក្រសួងយុត្តិធម៌ មិនមានអ្វីអនុវត្តដែលពាក់ព័ន្ធនឹងការពង្រឹងប្រព័ន្ធយុត្តិធម៌ប្រហូចណ្ណរបស់ទីក្រុង City ជាអ្វីដែលពាណិជ្ជកម្មវិធី Byrne JAG នោះទេ។ ដូច្នេះហើយយើងខ្ញុំកំពុងស្នើសុំឱ្យតុលាការធ្វើអន្តរាគមន៍ និងទទួលស្គាល់ថាអគ្គនាយកដ្ឋានរដ្ឋបាលនៃសិទ្ធិអំណាចដាក់លក្ខខណ្ឌណាមួយឡើយ។”

ជាទូទៅអគ្គនាយកដ្ឋានរដ្ឋបាលអាចប្រើប្រាស់មូលនិធិសម្រាប់ការអនុវត្តច្បាប់ដ៏សំខាន់នេះតាមរបៀបមួយ ដើម្បីបង្កើតបង្ខំឱ្យទីក្រុងហ្សឺណែវ Philadelphia

ស្ថិតនៅក្នុងការអនុវត្តគោលនយោបាយអន្តោប្រវេសន៍របស់សហព័ន្ធឡើយ ហើយជាលទ្ធផលបង្កើនការភ័យខ្លាចខ្លាំង និងការចប់បាត់បង់ចំណោមប្រជាពលរដ្ឋជនអន្តោប្រវេសន៍។ “

ជាពិសេសពាក្យបណ្តឹងរបស់ទីក្រុង City ស្នើសុំចៅក្រមសហព័ន្ធ (1) ដើម្បីកំណត់ថាវាជាការខុសច្បាប់សម្រាប់ក្រសួងយុត្តិធម៌ ដើម្បីដាក់លក្ខខណ្ឌថ្មីចំនួនបីលើការផ្តល់មូលនិធិកម្មវិធី
Byrne Memorial JAG; (2) ដើម្បីហាមឃាត់ DOJ ពីការធ្វើដូច្នោះ; ហើយ (3) ដើម្បីកំណត់ថាប្រសិនបើការកំណត់ផ្នែក 1373
ដែលទាក់ទងនឹងជំនួយឥតសំណងត្រូវបានរកឃើញថាសម្រាប់ទីក្រុង City បានបញ្ជាក់ត្រឹមត្រូវថាវាពិតជាអនុវត្តតាមលក្ខន្តិកៈពិតប្រាកដ។ ទីក្រុង City
បានដាក់លិខិតបញ្ជាក់អំពីការអនុលោមតាមផ្នែក 1373 នៅថ្ងៃទី 22 ខែមិថុនា ឆ្នាំ 2017 ។ លិខិតបញ្ជាក់នោះ អាចរកបាន [នៅទីនេះ](#)។

ទីក្រុង City ធ្វើជាតំណាងនៅក្នុងពាក្យបណ្តឹងតាមរយៈនាយកដ្ឋានច្បាប់ និងក្រុមហ៊ុនច្បាប់ Hogan Lovells និង Dechert ។